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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 
 

PROCES – VERBAL NR.112 
încheiat astăzi, 27 septembrie 2021, 

în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 11.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare care s-a desfășurat prin mijloace 
electronice ( on-line ). La această ședință au fost conectați pe platforma pusă la 
dispoziție de către Consiliul Județean Argeș 31 de consilieri județeni, fiind 
absenți domnii consilieri județeni Bogdan Agelin David și Valentin-Viorel 
Enache, deci şedinţa este statutară. 

      La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş. 

         Menționăm că domnul consilier județean Manuel Tică s-a conectat pe 
platforma on-line începând cu punctul nr. 21 de pe ordinea de zi. 

         

Dl Președinte Ion Mînzînă – Bună ziua. Începem prin a face prezența.  Mînzînă 
Ion prezent, dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Cotenescu Maria?  

Dna consilier județean Maria Cotenescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Bogdan Angelin ? 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dra Eftene Diana Elena? 
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Dra consilier județean Diana –Elena Eftene – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Enache Valentin-Viorel ? 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Giuclea George – Dan?  

Dl consilier județean Giuclea George – Dan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Grecu Dumitru? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna  Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Ivan Marius-Bogdan? 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Nițescu Eleodor Olavi ? 
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Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Popa Florentin-Marius? 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl consilier județean Sofianu Narcis Ionuț - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Stana Stelian? 

Dl consilier județean  Stelian Stana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Tică Manuel ?  

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Turturoiu Liliana Maria – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean Cristian George Zidaru – Prezent. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă– Ați luat la cunoștință cu toții de ordinea de zi. 
Discuții ? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 26.08.2021.  - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Nu am niciun fel de comentariu, doar aș 
vrea să aduc aminte că în acea ședință am aprobat un punct care se referea la 
Molivișu și unde trebuiau cei din managementul organizației să vină cu un 
program de activități și voiam să vă readuc aminte să nu uităm de acest aspect. 
 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Bun. Vă mulțumesc. Vă rog frumos luați aminte ca 
la prima ședință să fie prezentat un raport cu privire la ceea ce înseamnă si ce se 
mai dorește Proiectul Molivișu. 
 

Dl consilier județean Dumitru Grecu - Un program pe care să-l urmărim. 
Mulțumesc. 
 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă - Estimăm niște date pentru că la ora aceasta suntem 
în discuții să vedem dacă putem să obținem fonduri europene, exact cum v-am 
adus la cunoștință Consiliul Județean Argeș nu mai are posibilități financiare 
pentru a duce la bun sfârșit asemenea proiect și atunci încercăm variante, 
fonduri europene, PNDR 3 și așa mai departe. 
 

   

- II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 13.09.2021.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
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      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 

- III  - 

 
     Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcții  ale  Spitalului Județean de 
Urgență Pitești. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 209. 
 

- IV  - 

 
      Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a  Spitalului Județean 
de Urgență Pitești.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 210. 
 

- V - 

 
     Trecându-se la punctul V al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcții  ale  Spitalului de 
Pneumoftiziologie ,,Sfântul Andrei” Valea Iașului.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă 
a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 211. 
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- VI  - 

 
       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții  al  Spitalului de Pneumoftiziologie Leordeni.- Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

 
     Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 212. 
 
 
 

- VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Statului de funcții al Spitalului de Recuperare Brădet  - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

         Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 213. 
                                  

- VIII  - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Spitalului de Boli Cronice și Geriatrie 
„Constantin Bălăceanu Stolnici” Ștefănești. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.     
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
   

      S-a adoptat Hotărârea nr. 214. 
 



7 

 

 
- IX  - 

 
       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Argeș în Consiliile de 
Administrație ale spitalelor din rețeaua proprie a Consiliului Județean Argeș, 
precum și aprobarea atribuțiilor Consiliilor de Administrație. - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în uninimitate. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 215. 
 
 
 
                                                   - X  - 

 
     Trecându-se la punctul X al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea Unității Administrativ Teritoriale Ștefănești 
pentru aprobarea Normelor tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare 
a construcţiilor, instalaţiilor şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor 
de interes local. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în uninimitate. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 216. 
 

 

 

- XI  - 

       Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre  privind 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judetean Arges nr. 
230/09.10.2020  privind aprobarea  proiectului cu titlul „Creșterea capacității 
de gestionare a crizei sanitare COVID-19 pentru Spitalul de  Pneumoftiziologie 
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Leordeni, județul Argeș” Cod SMIS 142003.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus: 

       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 217. 
 
 
 
                                                   - XII  - 

       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre  pentru  
aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați, asigurarea finanțării 
pentru categoriile de cheltuieli care nu se finanțează de la bugetul de stat prin 
P.N.D.L. precum și a Devizului General – actualizat pentru obiectivul de 
investiții ,,Pod pe DJ 703H Curtea de Argeș (DN7C) – Valea Danului – Cepari, 
km 0+597, L=152 m, în comuna Valea Danului”. .  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă 
a spus: 

         Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.         
         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 218. 
 

 

                                                   - XIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
închirierea prin licitație publică a unor spații cu destinație medicală/conexă 
actului medical aflate în domeniul privat al Județului Argeș și în administrarea 
Consiliului Județean Argeș.- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 219. 
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- XIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind   
constituirea dreptului de administrare în favoarea Spitalului de 
Pneumoftiziologie Sf. Andrei Valea Iașului asupra imobilelor - terenuri și clădiri 
în care își desfășoară activitatea. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 220. 

 

- XV  - 

 
      Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș asupra imobilului – teren și 
clădiri  în care își desfășoară activitatea Centrul de Servicii de Recuperare 
Neuromotorie de tip Ambulatoriu Pitești.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 221. 

 
 
 
                                                   - XVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș asupra imobilelor în care își 
desfășoară activitatea Complexul de Servicii Comunitare pentru Copilul în 
Dificultate „Sf. Constantin și Elena” Pitești.- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           



10 

 

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 222. 

 

- XVII - 

       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Consiliului Local al Comunei 
Poienarii de Muscel, pe o perioadă de 3 ani  asupra zonei de siguranță aferentă 
drumului județean DJ 738, de la km 0+548 la km 12+065, pentu realizarea 
obiectivului de investiții“ Creșterea eficienței energetice a infrastructurii de 
iluminat public în Comuna Poienarii de Muscel, județul Argeș”. - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

       Discuții?  
 

Dl consilier județean Ion Iana –Voiam să vă întreb referitor la acest drum, în ce 
stadiu se află, s-a licitat lucrarea ? Se mai pot începe lucrări anul acesta ?   

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Acest proiect se refera la iluminat. 

Dl consilier județean Ion Iana – Știu, nu este vorba de acest punct de pe ordinea 
de zi, știu că se referă la iluminat. Eu voiam să întreb pentru că discutăm de 
DJ738, am zis că în primăvară asfaltăm 2,7 km, porțiunea rămasă neasfaltată. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – DALI-urile sunt ridicate în 
SICAP pentru achiziție, toate cele 11 proiecte pe care le-am votat în luna 
august.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Domnule Iana, până să ajungem la asfalt mai sunt 
pași de străbătut. Mă gândeam că ați luat la cunoștință de vestea bună pe care 
v-o dau legată de Albești. 

Dl consilier județean Ion Iana – Știu, este foarte bună, dar mă întreabă oamenii 
vis-à-vis de acest drum dacă anul acesta există vreo șansă să începem. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Poate într-o altă guvernare găsim posibilitatea ca 
la începutul anului să luăm în discuție un drum și în toamnă să începem 
lucrarea. Dar conform tuturor procedurilor pe care le avem, am mai spus-o și o 
repet, dacă astăzi aprobăm un SF și un DALI, trebuie să ne punem problema ca 
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după 24-26 de luni vedem primul utilaj în funcțiune. Acestea sunt problemele 
cu care se confruntă întreg spectrul. Dacă aveți cunoștință că în altă parte 
lucrurile merg mai repede ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Eu am întrebat ca să știu ce răspundeau la 
rândul meu. Mulțumesc.  

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Legislația de baza în domeniul 
investițiilor, Hotărârea de Guvern 907/2016  era în guvernarea partidului 
dumneavoastră. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Ați modificat-o dumneavoastră ? 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Este foarte greu de modificat la 
modul de a respecta și legea în cheltuirea banului public. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă  - Bine că inaugurăm execuția unor drumuri la 5 ani 
de la aprobarea lor, asta este o altă discuție, este vorba de fonduri europene. 
Mulțumesc.  

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Sa nu se înțeleagă că HG nr.907 
nu este un normativ destul de bun. 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Înainte de HG nr.907 era 
Ordonanța nr. 34, ambele sunt transpunerea unor directive europene în 
legislația românească așa că nu este vina nimănui.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Mulțumesc pentru precizare, se vede că ați fost 
consilier la Ministerul Transporturilor. 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Am fost director la Investiții o 
perioadă lungă de timp. M-am luptat cu Ordonanta nr.34, pe care am 
modificat-o de foarte multe ori, am încercat să o facem mai simplă, dar de câte 
ori încercam să o facem mai simplă,  veneau cei de la Comisia Europeană prin 
Direcția Afaceri Europene și ne aduceau de unde am plecat. Întotdeauna se 
întâmplă chestiunea asta. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 223. 
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- XVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
trecerea din domeniul public în domeniul privat al județului Argeș a unui mijloc 
fix în vederea casării/valorificării și demolării aflat în domeniul public al 
județului Argeș și în administrarea Spitalului de Pneumoftiziologie Leordeni.- 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

         
       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 224. 

 
 

- XIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  
completarea domeniului public al judeţului Argeş cu activul fix Racordare rețea 
de canalizare, situat în incinta Complexului de Servicii pentru Persoane cu 
Dizabilități Vulturești. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.      
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 225. 
 
 
 

- XX  - 

 
       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea plății cotizației anuale a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
Argeș pentru anii 2019, 2020 și 2021. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   
 

         Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
         Proiectul de hotărâre a fost votat în uninimitate. 
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         S-a adoptat Hotărârea nr. 226. 

         

- XXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
acordarea unui mandat special “ASOCIAȚIEI DE DEZVOLTARE 
INTERCOMUNITARĂ PENTRU TRANSPORTUL PUBLIC PITEȘTI”.- Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

 
        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în uninimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 227. 
         

- XXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre  
privind aprobarea Planului de acțiune și a Devizului estimativ pentru 
prevenirea și combaterea înzăpezirii și poleiului pe drumurile și podurile 
județene din județul Argeș, pentru iarna 2021 – 2022.  - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus:   

 
        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” și 1 vot împotrivă 

( dl consilier județean Pîrvu Marius ). 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 228. 

 

 

 

 



14 

 

- XXIII - 

 
       Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al județului Argeș, pe anul 2021. 
- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
Să aveți o după-amiază plăcută. Vă mulțumesc pentru colaborare. 
 

        Proiectul de hotărâre a fost votat în uninimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 229. 

        Şedinţa s-a încheiat la ora 13.00.  

 

 

P R E Ş E D I N T E, 
 

Ion MÎNZÎNĂ 
 
 
 

                                                       SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA 


